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Hallituksen kokous 11/2023
Aika: 22.8. klo 18.00
Paikka: Ynnän Discord

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri
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1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 18.08.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 10/23 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:

Lisätään kohta 11. Yrityssuhteet johon a. Haalarit ja b. Muut.
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Poistetaan kohta 12. a. Yrityssuhteet.

Lisätään kohta 8. Hallinnolliset asiat, johon kohdat a. Hallituksen kokoonpano, b.
Yhdistyksen kokoukset ja c. Muut.

Muutetaan kohta 10. b. iv. Höntsäilyä ja piknik muotoon Pihapelejä ja piknik.

Siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Sara mainostaa syyskuun järjestöspektaakkelia, joka pidetään 20.-21.9. Jyy:n
instaan tulee järjestöesittelyt, jota varten pitää kirjoittaa esittelyt suomeksi ja
englanniksi. Valtteri on taas fuksi (lol t. Valtteri).

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä vielä.

8. Hallinnolliset asiat
a. Hallituksen kokoonpano

Kiril on toimittanut Juusolle eroilmoituksen eli hallituksen kokoonpano
muuttuu. Haetaan uutta hallituslaista Kirilin paikalle.

b. Yhdistyksen kokoukset
Juuso ehdottaa seuraavaa yhdistyksen kokousta keskiviikolle 13.9.
Käsiteltävinä asioina ovat vuoden 2022 hallituksen vastuuvapaus ja uuden
hallituslaisen valinta.

Sara kysyy pitäisikö Kauppakadun approjen rahaliikenteen vuoksi tehdä
muutos vuoden 2023 budjettiin. Tehdään muutos ja esitetään se
yhdistyksen kokouksessa 13.9.

c. Muut
Ei lisättävää.

9. Fuksit
a. Määrät ja aikataulut

Fukseja tulee fysiikkalle 45, matikalle 15, tilastolle 11, ope(matikka) 14 ja
lumo 6. Fysiikan esittely on maanantaina 28.8. klo 10 ja matikan esittely
tiistaina 29.8 klo 13.15.
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Kv-opiskelijoille esittely on 31.8. klo 14.15 (kem1). Atte kysyy esittelyiden
ryhmäkokoja. Sessi selvittää muiden tuutoreiden kanssa tarkemmin.

b. Sovitushaalarit
Varastossa on omia jonkin verran. Erika kysyy puuttuvia kokoja lainaan
Radikaalilta. Haalareiden sovituksia pidetään varaslähtöpiknikillä,
sopokahveilla ja erikseen määriteltyinä ajankohtina sekä origolla että
potentiaalikuopassa.

c. Fuksipassi
Sessi on laittanut muutokset Mikolle ja Mikko sanoo hoitavansa ne
nopeasti. Mikko esittelee fuksipassin toiminnan hallitusroolissa. Eemeli
ehdottaa palkintoa eniten fuksipassin pisteitä keränneille.

d. Muut
Ei muuta fukseihin liittyvää.

10.Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Kesällä oli pari karaokea ja kesätapaaminen. Atte kertoo karaokeilloissa
käyneen porukkaa. Kannattaa järjestää ensi vuonnakin karaokeja kesällä,
sillä osallistujia oli aina yli 10. Kesätapaamisessa oli Erikan mukaan kivasti
porukkaa. Juuson mielestä kesätapaaminen onnistui hyvin. Atte
huomauttaa että kesätapaamisessa oli vähemmän osallistujia kuin viime
vuonna.

b. Fuksitapahtumat
i. Varaslähtöpiknik

Sunnuntaina 27.8. klo 18 alkaen Mattilanniemessä. Hallitusta ja
tapsoja toivotaan paikalle klo 16.30 ja tutoreita klo 17. Ohjelmassa
on Ynnään liittymistä, tutustumista, tutor- ja hallitusesittelyt sekä
laitokseen tutustumista. Jos sataa, siirrytään katokseen suojaan.
Yhdenvertaisuusvastaava on Sessi. Ei ajateltu ostaa eväitä, vaan
käyttää niitä mitä on varastossa. Erika delegoi Jyy:ltä jäsentarrojen
jakamisesta piknikillä kysymisen. Atte kertoo, että viikonloppusin
kulkuluvat ovat neljään asti, joten niihin pitää kysyä lisäaikaa
sunnuntaille. Erika kysyy lisäaikaa.
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ii. Fuksivisa
Maanantaina 28.8. klo 17 alkaen Sohwissa. Fuksivisa alkaa klo
18.30 ja sitä juontaa Roope ja Atte. Alennuksia on selvitetty ja ne
lukee eventissä. Ja Fuksivisan palkinnoksi ajateltiin skumppaa.
Yhdenvertaisuusvastaava puuttuu vielä. Palkinto voi olla myös
holiton. Erika ehdottaa 20 euroa budjetoitavaksi fuksivisan
palkintoon. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa fuksivisan
palkintoon.

iii. Fuksikaraoke
Tiistaina 29.8. klo 20 alkaen Resinassa. Tapahtuman
yhdenvertaisuusvastaava on Erika.

iv. Pihapelejä ja piknik
Keskiviikkona 30.8. klo 18 Mattilanniemessä. Tarkoituksena on
pelailla erilaisia pihapelejä ja joukkuelajeja sekä pikniköidä.
Yhdenvertaisuusvastaava puuttuu vielä. Pidetään fuksikyykkä
erikseen. Erika ehdottaa 30 euroa budjetoitavaksi eväisiin. Atte
kannattaa. Budjetoidaan 30 euroa eväisiin.

v. Fuksisauna
Torstaina 31.8. klo 16 alkaen Kaijalanniemessä. Tek tulee
paistamaan makkaraa ja ohjelmassa olis Beer Pongia, Olvi juoksu
ja saunomista sekä pihapelejä. Joukkueita olisi 5 +1 eli holiton 2 +
matikka, fysiikka, tilasto, opet ja tutorit. Läffän paikalle saaminen on
vielä kysymysmerkki. Yritetään saada läffä kuitenkin paikalle.
Yhdenvertaisuusvastaavat puuttuvat vielä. Bussivastaavat on
yhdenvertaisuusvastaavia. Sessi ja Sara ovat yv-vastaavina. Atte
johtaa pyörien yhteislähdön Agoralta ensimmäisen bussin
lähtöaikaan.

Erika ehdottaa fuksisaunaan budjetoitavaksi 700 euroa, joista
Kaijalanniemen vuokraan 200 euroa, busseihin 350 euroa ja
eväisiin sekä juomiin 150 euroa. Juuso kannattaa. Budjetoidaan
700 euroa fuksisaunaan. Fuksisauna on maksuton jäsenille.
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vi. Muut fuksitapahtumat
Tiistaina 5.9. Kahoot-ilta Teerenpelissä Tiltin kanssa. Keskiviikkona
13.9. Lautapeli-ilta Boomboxilla. Keskiviikkona 20.9. on Fuksisitsit
w. Linkki. Torstaina 21.9. 3MIOT. Keskiviikkona 27.9. Fuksiaiset.
Fuksikyykkää voisi miettiä syyskuulle. Sopokahvit ovat 5.9. Origolla
ja 7.9. Potentiaalikuopassa. Sara ehdottaa 20 euroa budjetoitavaksi
sopokahveihin. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa
sopokahveihin.

c. Muut
Erika on saanut Loimulta viestiä työelämäilloista. Loimu hoitaa paikalle
puhujat ja antaa tukea 200 euroa. Illat olisivat omat fyysikoille ja
matemaatikoille. Järjestetään työelämäillat Opinkiven saunalla. Ei oteta
ulkoporeallasta käyttöön. Ehdotetut päivät ovat 21.11. ja 23.11. Erika
huomauttaa, että 23.11. on myös 3miot. Erika kysyy Loimulta 23.11.
päivämäärälle muutosta.

Kauppakadun approihin on hankittu 150 lippua klo 17.45 lähtöön. Kapprot
ovat 5.10. ja liput tulevat Ynnän sivuille myyntiin 5.9. Lippujen jakaminen
pitää suunnitella tarkoin. Mikko sanoo että lippujen maksuun olisi laitettava
eräpäivä, jonka jälkeen maksamattomat liput palautuisivat myyntiin. Erikan
mielestä varasijasysteemi lipunmyynnin sivuilla voisi olla hyvä.
Tapahtuman markkinointi aloitetaan 28.8. alkavalla viikolla.

Erika kertoo, että Esc-varauksia ollaan tekemässä koko ensi vuodelle.
Atte sanoo, että sivuaineinfoa ei ole vielä suunniteltu. Sivuaineinfo on ollut
perinteisesti fuksiviikoilla, mutta Sara kertoo keskustelleensa laitoksen
henkilökunnan kanssa, joiden mielestä sivuaineinfon voisi järjestää
myöhemmin, jolloin se palvelisi opiskelijoiden tarpeita paremmin, koska
sivuaineet ovat yleensä ajankohtaisia vasta ensimmäisen vuoden jälkeen.

Sessi kertoo, että Satama approt tulevat 6.9. ja sähköpostiin on tullut
kyselyä halukkuudesta osallistua omalla kannalla. Juuson mielestä ei
tarvitse hankkia omaa kantaa Ynnälle. Lippujen yleinen myynti löytyy
kide.appista.

Pidetään 5 minuutin kokoustauko ajassa 19.54. Jatketaan kokousta
ajassa 19.59.
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11. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Baarien laskutus on jäänyt tekemättä. Valtteri hoitaa laskutuksen
pikimmiten. Sara kysyy tilastoja kide.appin käytöstä. Atte hoitaa tilastot
kunhan kerkeää.

b. Kännytoimikunta
Valtteri on miettinyt toimikunnalle tapaamista syyskuulle.
Fuksitapahtumissa on tarkoitus olla mukana ja joulun aikaan ilmestyisi
kooste syksyn tapahtumista. Uusia toimikunnan jäseniä voisi rekrytoida
syksyn mittaan.

c. Laulukirjatoimikunta
Sara kertoo toimikunnan kokoustavan syyskuussa. Eemeli ilmoittaa
haluavansa liittyä toimikuntaan. Hyväksytään Eemeli toimikunnan
jäseneksi.

d. Muut
Ei muuta.

12.Yrityssuhteet
a. Haalarit

Haalarisponsorit ei ole vielä valmiit, mutta ne ovat työn alla. Tilauksesta on
laitettu viestiä opiskelijahaalarit.fi:lle, mutta haalareiden tarkemmat speksit
ovat mietinnässä. Pidetään spekseistä miittiä erikseen. Haalareiden hinta
ollee 25-30 euroa.

b. Muut
Ei muuta.

13.Muut sektorit
a. Talous

Ynnän tilillä on rahaa n. 9 000 euroa ja (lähes) kaikki erääntyneet
kulukorvaukset on Valtterin mukaan maksettu. Valtteri kysyy maksukorttien
tilanteesta. Erika on soittanut pankkiin ja sieltä vastattiin, ettei hän voi
hakea korttia, koska hänellä ei ole nimenkirjoitusoikeutta. Juuso on saanut
maksukortin itselleen.
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b. Sopoasiat
Sopot ovat miettineet hyvinvointiviikkoa viikolle 39 ja samalla viikolla on
perjantaina 28.9. tutkijoiden yö, jonne voisi harkita Ynnän yhteislähtöä.
Sara kertoo, ettei tiedossa ole vielä onko JYY:llä yhteislähtöä Jyväskylä
pridessa. Kulkue on 9.9. ja siellä voisi olla Saran mielestä yhteislähtö
Ynnälle. Topiaksen mielestä Ynnän ei tulisi osallistua yhteislähtöön, mutta
jäsenet voisivat mennä yksityishenkilöinä. Järjestetään Ynnän yhteislähtö
JYY:n mukana, mutta jos JYY ei järjestä yhteislähtöä, harkitaan Ynnän
oman lähdön pitämistä uudestaan.

c. Kopoasiat
Ei tiedossa.

d. Liikunta
Atte kertoo, että rantalentistä on pelattu kesällä kahteen kertaan ja vielä
voisi pelata kerran, jos kelit sen sallivat. 19.9. järjestetään
matlu-jalkapalloturnaus. Kenttä on jo varattu. Sisäliikuntavuorot alkavat
syyskuussa. Atte on laittanu hakemuksen vuorosta. Syyskuulle
lajikokeiluun Atte on ajatellut frisbee golfia.

e. Sauna
Saunamaisteria ei ole. Atte kertoo lähettävänsä sähköpostia jäsenistölle,
jossa kysytään halukkaita kuljettajia Ynnän peräkärrysaunalle (läffälle).
Tekin mainoksen voi uusia saunasta, jos muita mainoksia uusitaan
samalla.

f. Kv-asiat
Matias kertoo selvittävänsä tulevien kv-opiskelijoiden määrät. Pihapelejä
ja piknikiä voisi suositella kv-opiskelijoille.

g. Kulttuuri
Ei lisättävää.

h. Elektroniset alustat
Mikko kertoo, että nettisivut ja fuksipassi näyttävät pyörivän. Hän myös
valittaa tapahtumakalenterin päivityksien toimimattomuudesta ja täten
Ynnän sivuille ei näy tapahtumakalenteria. Matias kertoo, että Korppi on
edelleen käytössä.



Ynnä ry, hallituksen kokous 11/2023 8/9

i. Excu
Matias kertoo, että Oulu voisi olla hyvä excuilukohde. Mietitään
haalareiden jälkeen.

j. Muut
Eemeli kertoo että veriralli eli verenluovutuskilpailu on tulossa syksyllä.
Ainejärjestöjen ilmoittautua pitäisi 17.9. mennessä. Ynnä osallistuu
veriralliin. Eemeli ilmoittaa Ynnän mukaan.

14.Edustukset
a. Algo 1v

Algo on kutsunut Ynnän heidän ensimmäisille vujuilleen 6.-7.10. ja ne
maksavat 80 euroa illalliskortista ja 10 euroa silliksestä. Kutsu on kahdelle
edustajalle. Sara, Erika, Eemeli ja Matias ovat kiinnostuneita edustamaan.
Arvotaan edustuspaikat random number generatorilla. Arvonnan tulos on
Eemeli ja Matias.

b. Muut
Ei muita edustuksia.

15.Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa 3 150 euroa Kauppakadun approjen lippuihin. Juuso kannattaa
Budjetoidaan 3 150 euroa Kauppakadun approjen lippuihin.

Valtteri ehdottaa 30,99 euroa budjetoitavaksi ynna.fi osoitteen maksuun. Matias
kannattaa. Budjetoidaan 30,99 euroa maksuun.

Valtteri ehdottaa fuksiviineihin budjetoitavaksi 25 euroa. Topias kannattaa.
Budjetoidaan 25 euroa fuksiviineihin.

16.Hankinnat
Atte kertoo, että jumppanauhoja pitäisi hankkia. Mikko ehdottaa 15 euroa
budjetoitavaksi jumppanauhoihin. Matias kannattaa. Budjetoidaan 15 euroa
jumppanauhoihin ja Atte hoitaa hankinnan.

Sara kertoo, että jäseneltä on tullut kyselyä voisiko Ynnä hankkia
vastamelukuulokkeet. Ei hankita vastamelukuulokkeita.

Liisa kysyy maksukortin käyttöä kahviostoksiin. Juuson kortti on matkalla.
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Valtterilla on kortti, johon pitää hankkia uusi pin.

Liisa kertoo, että Origolla on puhuttu Ynnän kahvilaadun vaihtamisesta. Kahvin
vaihtamista harkitaan.

17.META
IntegraatioFestit järjestetään Lappeenrannassa Lateksiin toimesta 10.-12.11.
Juuso kysyy Oulusta Sigma-killalta kulkevatko he Jyväskylän kautta
Lappeenrantaan.

18.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous Juuson doodlen mukaan.

19.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 21.19.

Liitteet
1. Kokouksen 11/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


